
 

 

Inspraaktekst Petra van der Hoeven inzake dreiging komst Avalex in de Cie WRG op 12 januari 2017 

Geachte raadsleden, 

Driemaal is scheepsrecht. Daarop hoop ik voor de Dobbewijk. Twee keer heb ik u goed onderbouwd 

verteld, dat de komst van een afscheiding station in onze wijk volstrekt ongewenst en ongepast is. 

Bewoners en ondernemers zijn het daarover eens. Dat is u nu hopelijk wel duidelijk. 

Dit keer gaat mijn inspraak over de wijze waarop wij burgers en ondernemers geïnformeerd worden. Niet 

geïnformeerd worden kan ik beter zeggen. Wij weten inmiddels, dat de gemeente al in 2015 bezig was met 

Avalex en dat er ook  afspraken zijn gemaakt met omliggende gemeenten. Toch horen wij pas 8 september 

2016 dat er een afscheidingsstation in onze wijk gepland is. De gemeente spreekt van gedegen onderzoek. 

Niet spreekt men over de 10.000 euro die Avalex zijn geschonken. Wij moeten extreem veel energie steken 

in het onder ogen krijgen van dat gedegen onderzoek. Een Wob-verzoek, waaraan pas na de wettelijke 

termijn in onbegrijpelijk Nederlands wordt voldaan. Gedegen onderzoek: Een paar kleine velletjes met wat 

plussen en minnen. Over bewoners overigens geen woord. 

Of wij zijn verkeerd voorgelicht en er is geen gedegen onderzoek gedaan, of er wordt ons informatie 

onthouden. Wij krijgen van Avalex wel opeens een uitnodiging voor een informatieavond. Maar dan op een 

tijdstip dat de meeste Voorschotenaren nog op weg naar huis zijn, met hun kinderen aan tafel gaan. En in 

een vorm, die het best kan worden omschreven als een goede manier om iedereen uit elkaar te spelen, en 

geen daadwerkelijke, eenduidige informatie te geven. Drie uur lang mag je binnenlopen. Dat is niet 

informeren, maar een beetje strooien met wat praatjes en tekeningen. Een avond waarop de gemeente 

ook in de persoon van de wethouder wat rondwandelt, maar dan in een zaaltje ernaast. We worden 

behandeld als boze burgers die tegen de komst van een AZC zijn. 

Het blijft ons een raadsel; niemand kan ons in de tussentijd vertellen wat de afspraken met de omliggende 

gemeenten en Avalex zijn. Waar komt het geld vandaan waarmee het station wordt gebouwd? Wie 

bepaalt de tarieven die Avalex aan de Voorschotense burgers gaat berekenen? Het college is ook in de 

richting van uw raad weinig mededeelzaam. Wel een houtskoolschets voor dat mooie 

duurzaamheidscentrum presenteren, maar niets over het feit dat men dan al druk bezig is de Dobbewijk in 

de uitverkoop te doen. Niets over de investering en de tarieven: van een actieve informatieplicht heeft het 

college kennelijk niet gehoord. 

Tijdens de vergadering van het Algemeen Bestuur van Avalex   waar Voorschoten niet eens aan deelneemt- 

blijkt het AB nauwelijks te weten wat er leeft. De verantwoordelijke wethouder Leo Maat uit Wassenaar 

zegt, dat het een zaak van Voorschoten is. In de begroting 2017 van Avalex laat het DB weten er zelf geen 

geld in te steken. En wat zegt Voorschoten? Het is Avalex: een gewoon bedrijf dat op ons grondgebied is 

neergestreken  Alsof er niet al bijna 2 jaar gespreken gaande zijn. En ondertussen dendert de Avalex-trein 

door. Wij voelen ons genegeerd, niet betrokken en niet correct geïnformeerd.  Als dat wel het geval was 

geweest, dan had het college afgezien van dit plan wegens gebrek aan draagvlak van zowel bewoners als 

ondernemers. 

Wij hopen, dat u zich wel verdiept in deze gang van zaken en ons als bewoners en ondernemers van de 

Dobbewijk en als bewoners van Voorsche park en Boschgeest serieus neemt als betrokken burgers die met 

recht en rede geen afvalscheiding station willen.  Wij kunnen met een gerust hart zeggen dat wij namens 

de gehele Dobbewijk spreken; getuige de lijst van handtekeningen opgehaald door jonge, bezorgde 

buurtbewoners. Wij hopen allemaal dat als deze akelige periode met zijn dreigende verslechtering van ons 

woon- en leefklimaat achter de rug is, de buurt weer de gezellige buurt wordt die het altijd is geweest. 

Daarbij hebben we u nodig: maak een einde aan de Dobbewijk als locatie voor het afvalscheidingsstation, 



 

 

ga aan het stuur zitten als het over locatie, investeren en tarieven gaat. Dat laatste is niet alleen voor de 

Dobbewijk belangrijk, maar voor alle burgers van Voorschoten. 


